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Algus kell 15.00, lõpp kell 17.00.

Koosoleku juhataja: Kurmet Müürsepp, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees
Protokollija: Helle Savi, sekretär-registripidaja

Osa võtsid komisjoni liikmed: Kurmet Müürsepp, Merike Prätz, Eve Sikk, Jaanus Pruuli, Tiit 
Tõnts ja Kaire Uiboleht.
Koosolekul ei osalenud komisjoni liikmed Rando Treimuth, Kalmer Kallion ja Greta Puija. 

Vallavanem tegi ettepaneku arutada „Muud küsimused” all:
- USS Security valveteenuse pakkumist;
- volikogu esimehe ja komisjonide liikmete hüvituse suurust 2017. aastal.

Komisjoni esimees tegi ettepaneku arutada „Muud küsimused” all:
- osalemist tänavavalgustuse projektis.

PÄEVAKORD:

1. Antsla valla 2016. aasta II lisaeelarve vastuvõtmine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja

2. Antsla valla 2017. a maamaksumäära kehtestamine
Ettekandja: Merike Prätz, vallavanem

3. Võrumaa Omavalitsuste Liidu 27.10.2016. a pöördumise nr 6-3/107 arutamine
Ettekandja: Merike Prätz, vallavanem 

4. Eesti Apostlik-Õigeusu Kiriku 02.11.2016. a taotluse nr 7/16-55 arutamine
Ettekandja: Merike Prätz, vallavanem  

5. Antsla Vallavolikogu 26. veebruari  2013. a otsuse nr 7 „Antsla valla  teenistuskohtade 
koosseisu kehtestamine” muutmine

Ettekandja: Merike Prärz, vallavanem

6. Muud küsimused

1. Antsla valla 2016. aasta II lisaeelarve vastuvõtmine

Ettkandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 
Materjal antud protokolli lisana.

Komisjoni liikmetel küsimusi ei olnud. Tehti ettepanek esitada määruse eelnõu volikogule 
arutamiseks ja kinnitamiseks. 



2. Antsla valla 2017. a maamaksumäära kehtestamine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz. 
Vallavalitsus teeb ettepaneku, kehtestada 2017. a elamumaa, metsamaa ja muu maa 
maamaksumääraks 2,5 % maa maksustamishinnast aastas ning põllumajandussaaduste tootmiseks 
kasutusel oleva haritava maa ja loodusliku rohumaa maamaksumääraks 2,0 % maa 
maksustamishinnast aastas.

Toimus arutelu. 

Komisjoni liikmed tegid ettepaneku, jätta 2017. a    elamumaa, metsamaa ja muu maa 
maamaksumääraks 2,0 % maa maksustamishinnast aastas.
Tehti ettepanek esitada määruse eelnõu volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks. 

3. Võrumaa Omavalitsuste Liidu 27.10.2016. a pöördumise nr 6-3/107 arutamine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz ja tutvustas VOL-i pöördumist. 
Võrumaal toimetab 2015. a oktoobrist Puidutöötlemise ja mööblitootmise kompetentsikeskus 
TSENTER. Kuna TSENTER oma eelarvega ära ei majanda, esitas ta VOL-ile rahastustaotluse 
summas 35 000 eurot. VOL-il ei ole oma eelarvest võimalik sellist summat eraldada, sellepärast on
VOL pöördunud omakorda omavalitsuste poole toetada TSENTER-it 0,43 eurosenti elaniku kohta.
Antsla valla osalus oleks umbes 1 400 eurot. 

Komisjoni esimees tegi ettepaneku planeerida summa eelarvesse. Komisjoni liikmed toetasid 
ettepanekut. 

 
4. Eesti Apostlik-Õigeusu Kiriku 02.11.2016. a taotluse nr 7/16-55 arutamine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz. 
Eesti Apostik Õigeusu kirik soovib Antsla vallalt 2017. a toetust summas 2000 eurot. 
Antsla Vallavalitsus arutas taotlust ja leidis, et kui kirikut toetada, siis proportsionaalselt teiste 
koguduste/kirikutega. Antsla Vallavalitsus toetab EELK Urvaste Püha Urbanuse kogudust ja 
Antsla EKB kogudust 1000 euroga aastas, vahendid vastaval eelarve real.
Antsla Vallavalitsus on valmis lisama Eesti Apostlik-Õigeusu Kiriku eelarves koguduste reale, kui 
komisjoni liikmed nii otsustavad ja toetussumma määravad.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmed avaldasid arvamust, et kuna Eesti Apostlik Õigeusu kirikuga puudub Antsla 
vallal sisuline koostöö, nagu toimub koostöö Urvaste ja Antsla EKB kogudusega (sotsiaaltöö, 
laagrid, spordiüritused jne), jätta taotlus rahuldamata. 

5. Antsla Vallavolikogu 26. veebruari  2013. a otsuse nr 7 „Antsla valla  teenistuskohtade 
koosseisu kehtestamine” muutmine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz. 
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku arvata teenistuskohtade koosseisust välja alates 01. märtsist 
2017. a Kaika kalmistuvahi 0,5 kohta, kuna matuseid on aastas ainult 2-3. Tööülesanded lisatakse 
Antsla Metsakalmistu kalmistuvahile juurde, kes on sellega nõus.



Toimus arutelu. 

Komisjoni liikmed toetasid ettepanekut ja tegid ettepaneku, esitada otsuse eelnõu volikogule 
arutamiseks ja kinnitamiseks. 

6. Muud küsimused
6.1 - USS Security valveteenuse pakkumine
Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz.
Nii vallamaja kui hallatavad asutused on praegu G4S valve all.  Oma hinnapakkumise 
valveteenuse osutamiseks tegi meile USS Security. See ei tule meile odavam võrreldes 
valveteenusega, mida pakub G4S, aga nad pakuvad ka patrullteenust.  

Komisjoni liige Jaanus Pruuli avaldas arvamust, et USS Security poolt pakutavast valveteenusest 
on kindlasti huvitatud ka eraisikud, kui mehitatud patrull Antslas ringi liigub. 

Toimus arutelu.

Komisjoni esimees küsis, kuidas lepingus patrullauto olemasolu kajastatakse?
Kuidas lepingu vahetamine käib? Kas pakkumine võetakse mõlemalt valveteenuse pakkujalt?
Kui patrullautot ei tule, ei ole kallimat pakkumist mõtet võtta. 
Vallavanem vastas, et mõlemalt valveteenuse pakkujalt võetakse hinnapakkumine.
USS Security patrullteenuse lepingut veel ei ole, valveteenuse leping on, samuti ei ole G4S uut 
pakkumist. 

Komisjoni liikmete ettepank oli, valveteenuse pakkuja vahetada välja ja koostööleping uue 
pakkujaga sõlmida tingimusel, et Antslasse tuleb patrullauto. 

6.2 - Komisjoni liikmetele makstav hüvitus
Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz. 
Uus eelarveaasta on tulemas, kas on vajadust/soovi muuta volikogu esimehe töötasu ning 
komisjoni liikmetele ja volikogu liikmete volikogu tööst osavõtu tasu määrasid?

Komisjoni liige Jaanus Pruuli avaldas arvamust, et temale ei ole oluline komisjoni liikme hüvituse 
suurus. Kui ta ei saa töö tõttu komisjoni koosolekule tulla, siis ta ei tule ja kui saab tulla, siis tuleb,
sõltumata sellest milline on hüvitise suurus. 
Komisjoni esimees nõustus arvamusega.

Komisjoni liikmed avaldasid arvamust, et jätavad hüvituse määrade muutmise otsustamiseks uuele
volikogule.

6.3 - Osalemine tänavavalgustuse projektis
Ettekandega esines komisjoni esimees Kurmet Müürsepp.
Projekti esitamise tähtaeg KIK-ile on 17.01.2017. a.
Tegemist on mahult suure projektiga ja vajalik on volikogu liikmete nõusolek.
Toetust antakse 50%, 50% on omaosalus. Välja vahetatakse olemasolevad lambid 
energiasäästlikumate (LED) vastu, pirnid ja osad postid. Ettepanek on, et kõik Antsla vallas ja 
Urvaste vallas olevad lambid, vahetatakse välja LED lampide vastu, energia kokkuhoid tuleb 
umbes 50%. Projekt hõlmab kogu valda.



Kuu aja jooksul on vaja ette valmistada tehnilised andmed. Antsla vallas on vahetusse minevaid 
punkte umbes 400 ja Urvaste vallas 100.
Eesti riigil on toetusraha 43 milj. eurot. Raha saavad taotleda omavalitsused, kes eelmisest voorust 
välja jäid. 

Jaanus Pruuli: Kui palju kulub Antsla vallas vahendeid aastas tänavavalgustusele?
Pearaamatupidaja: 30 000 eurot. 

Komisjoni liikmete ettepanek vallavalitsusele oli, valmistada volikoguks ette eelnõu 
tänavavalgustuse projektis osalemine. 

Kurmet Müürsepp
komisjoni esimees Helle Savi

protokollija


